

PROTOKOLL

Ärende:	Styrelsemöte SNBK
Tid:	2014-10-01 Kl.18.30
Plats:	Klubbstugan
Närvarande:	Milan Kolar Per-Inge Södergren Yngve Carlsson Claes Backlund Stefan Norberg Maria Persson Mårten Andersson

§1 **Öppnande av mötet.**

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar.

§2 **Genomgång av föregående protokoll.**

Protokollet lades till handlingarna.

§3 **Genomgång av det ekonomiska läget.**

Vi har ungefär 50.000 kr i fordringar för 2014 och c:a 250.000 kr i kassan just nu. Ett mindre aktivitetsbidrag för Ungdomssektionen ska sökas.

§4 **Varvsfrågor**

- Rapport från varvsmötet: -
- Dieselstöld: Någon A-medlem har tankat utan att skriva upp sig i pärmen. Klubben tar kostnaden om inte någon hör av sig och hoppas att det är en engångskostnad. Claes tar på sig att undersöka vilken A-medlem som låter en bekant C-medlem tanka på sitt namn. Ett mail skickas ut för att förtydliga att C-medlemmar gärna får tanka, men bara med hjälp av A-medlem. Detta framgår också av ordningsreglerna.
- Arbetsgrupper/befattningsbeskrivningar: De nya arbetsgrupperna måste fyllas med medlemmar och Mekgruppen behöver utökas. En uppgift för valberedningen. Befattningsbeskrivningar behöver utarbetas. Claes försöker ordna detta.
Olle Kappinen har beviljats 1000 kr för inköp av en prick från Sjöfartsverket.
- Investering i klubbstugan: Claes och Conny kommer att presentera ett kostnadsförslag för renovering av köket. Milan påminner om att 30.000 kr är avsatt i årets budget för förbättringar av klubbstugan.
Stolarna i stugan behöver bytas ut. Stapelbara sådana i enhetlig stil önskas.
- Fakturering av icke fullgjord arbetsplikt: Fyra personer ska faktureras vardera 1600 kr. Yngve ordnar detta.

- Toaprojektet: Flyter på och beräknas vara färdigställt i november. I samband med grävningsarbeten för detta, ska en sten vid jollebryggan tas bort och den förorenade jorden vid den gamla sopstationen grävas bort.
- Trasig port till traktorgaraget: Mats Bergström måste få veta att endast A-medlemmar får hjälpa till vid upptagning/sjösättning. Claes kontaktar honom.
- Övervakning på området: Ett förslag om en detektor vid vägen har inkommit från en medlem. Idén är att vakten ska få kännedom om när personer är på väg in mot vårt område. Finns teknisk lösning som passar för oss?

§5 **Ungdomssektionen**

Hade avslutning för c:a 1,5 vecka sedan. Det är en entusiastisk grupp som tränat och tävlat i år. Emma Solberg och Joline Svalberg har tävlat flitigt. SNBK deltog med sju Optimister och en Laser på septemberseglingen. Mårten undrar om någon i klubben kan ta på sig att plasta igen ett hål på Mirrorjollen. Förslaget blir att fråga Erik Solberg.

§6 **Tävlingssektionen**

Datum för 2015 års tävlingar är ännu ej spikade. GKC ska snart ha ett möte, där PerInge är sammankallande. Vi har en idé om att Klampenköret kanske skulle samordnas med Svartviksdagarna. PerInge tar kontakt med Göran Sahlin för en diskussion om detta. Sommardraget organiseras och ordnas av aktivitetskommittén.

§7 **Övriga frågor**

Ett faddersystem för nya C-medlemmar borde bidra till att de känner sig mer välkomna i klubben. Maria föreslår att en personlig kontakt via telefon, tas med alla som söker medlemskap.

§8 **Nästa möte**

Hålls den 3 december kl 18.30 i hemma hos Milan.

Vid protokollet:

Justeras:

Stefan Norberg
Sekreterare

Milan Kolar
Ordförande